
 
 

Schriftelijke vraag1:  
 

Vraagnummer: S- 608 (2022-022108) 
 
Datum indiening: 6 juni 2022 
 
Onderwerp:  Toeristenbelasting  
 
Naam indiener: Peter de Waard 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Aanleiding: 
 
Bij de begroting 2022 is besloten tot het invoeren van toeristenbelasting. Eerder is daar wel 
over gesproken, maar is er niet voor gekozen omdat de inningskosten niet in verhouding 
zouden staan tot de opbrengst. Dat zou nu anders zijn en voor de inwoners (en ondernemers 
?) zou het geen lastenverzwaring betekenen. De geraamde opbrengst zou € 60.000 - € 
75.000 per jaar betreffen, voor het eerst in 2022. Invoering van toeristenbelasting zou een 
betere keuze zijn dan het budget van jaarlijks € 40.000 schrappen voor toerisme (marketing). 
Aldus A2.7 Kadernota 2022. Op basis van deze onderbouwing heeft de raad op 9 november 
2021 ingestemd met de invoering van toeristenbelasting. 
 
Op 24 mei 2022 hebben ondernemers uit de sector ingesproken over de invoering van de 
toeristenbelasting. Zij geven aan teleurgesteld te zijn over het feit dat ze niet betrokken zijn 
bij de invoering van toeristenbelasting en de afweging of het marketing budget voor toerisme 
niet beter zou kunnen vervallen. Bovendien geven ze met de nodige onderbouwing aan dat 
de opbrengst voor de gemeente lager zal zijn dan in de begroting verwacht. Tot slot wijzen 
ze op de aanvullende kosten en bureaucratie waar ze als gevolg van de toeristenbelasting 
mee te maken krijgen. De ondernemers hebben aangeboden met de gemeente verder in 
gesprek te willen over de toeristenbelasting.  
 
Onze vragen: 
  
1. Klopt het dat de gemeente voorafgaand aan de invoering van de toeristenbelasting 

hierover geen overleg heeft gehad met de betreffende ondernemers en is het college na 
het inspreken van die ondernemers bereid om verder met hen in gesprek te gaan? 
 

2. Klopt het dat er in 2022 (nog) geen toeristenbelasting wordt geint, zo ja waarom niet en 
hoe wordt dit gedekt? 
 

3. Welke opbrengst van de toeristenbelasting en welke invoeringskosten en inningskosten 
verwacht het college voor de komende jaren en in hoeverre zijn daarbij de verwachtingen 
van de ondernemers dat de opbrengst lager zal zijn reëel? 
 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



4. Hoe waardeert het college de kosten en inspanningen waarmee ondernemers worden 
geconfronteerd om het innen van de toeristenbelasting mogelijk te maken? 

 
5. Is het jaarlijkse budget voor toerisme van € 40.000 afgelopen jaren besteed en zo ja, 

waaraan en met welke effectiviteit en zo nee, waarom niet? 
 

6. Herkent het college zich in de kritiek van de ondernemers op de meerwaarde van de 
bestedingen van het budget toerisme? 
 

7. Vormt het inspreken door de ondernemers voor het college aanleiding om de invoering 
van toerismebelasting en de besteding van het toerisme budget, al dan niet in 
samenspraak met die ondernemers, te heroverwegen en de bevindingen daarvan voor 
de behandeling van de Kadernota 2023 aan de raad kenbaar te maken?   

 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Peter de Waard (VVD) 


